
PROTOKÓŁ 

z obrad XIX Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 15 marca 2016 r. 

W sesji udział biorą: 

- Radni wg. listy obecności załączonej do protokołu, 
- Wójt Gminy - Pan Marek Janczak, 
- Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak, 
- Skarbnik Gminy -Pani Mirosława Nykaza 
- Kierownik OSD - Pani Grażyna Sekuła, 
- Kierownik GPL - Pani Kazimiera Juszyńska, 
- Inspektor - Pani Małgorzata Kotlarska, 

Ad. I Otwarcie sesji. 

Obrady XIX Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji /2014-2018 I otworzył o godz. 
13- tej Pan Krzysztof Skraba Przewodniczący Rady Gminy. 

Na ustawową liczbę 15 radnych w posiedzeniu w dniu 15 marca 2016 r. uczestniczyło 13 
radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał . 

Ad. 2 Przyjecie porządku obrad. 

Przed przyjęciem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba 
informuje, że w przesłanym Państwu Radnym nastąpiły pewne zmiany i teraz przedstawi 
aktualny porządek obrad. 

I.Otwarcie sesji. 
2.Przyjęcie porządku obrad. 
3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji . 
4.Podjęcie uchwał w sprawie: 
- zmiany budżetu i uchwały budżetowej , 

- przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Łabowa w roku 2016, 

- zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Łabowej, 

- funduszu sołeckiego, 
- przystąpienia do częściowej zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Łabowa, 
- przystąpienia do sporządzenia częściowej zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Łabowa w obrębie sołectwa Roztoka Wielka, 
5.Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
6.Interpelacje i zapytania radnych. 
7.Dyskusja i wolne wnioski. 
8.Zakończenie obrad. 

Przewodniczący pyta czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do przedstawionego 
porządku obrad. 
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Uwag nie zgłoszono, więc poddaje go pod głosowanie w wyniku, którego zostaje przyjęty 12 
głosami za. 

Ad. 3 Przyjecie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Przed przyjęciem protokołu z XVIII sesji Rady Gminy w dniu 22 lutego 2016 r. 
Przewodniczący Pan Krzysztof Skraba pyta czy Państwo Radni zgłaszają uwagi do 
protokołu, który był do wglądu w Biurze Rady. 

Uwag nie zgłoszono, więc poddaje protokół pod głosowanie , w wyniku którego zostaje 
przyjęty 11 głosami za, przy 1 wstrzymującym się od głosu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

- zmiany budżetu i uchwały budżetowej, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława 
Nykaza. 

Pani Stopka Maria pyta o jakie wydatki chodzi na GZOS. 

Pan Wójt wyjaśnia, że jeżeli chodzi o wydatki to chodzi o środki na zakup samochodu, 
natomiast jeśli chodzi o środki na GZOS to chodzi o zatrudnienie tam osoby z Urzędu Pracy 
na prace interwencyjne, by w przyszłości gdy zajdzie potrzeba zatrudnienia mieć osobę 
sprawdzoną. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 10 głosów za, 1 wstrzymujący się od głosu i 1 przeciw 
podjęła uchwałę Nr XIX/115/16. 

- przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Łabowa w roku 2016, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OSD Pani Grażyna Sekuła. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za podjęła uchwałę Nr XIX/116/16. 

- zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Łabowej, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt Gminy informując, że chodzi o 
program 500+. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za podjęła uchwałę Nr XIX/117/16. 

- funduszu sołeckiego, 

Zabierając głos w tym temacie Pani Maria Stopka prosi o zreferowanie tematu i szerszą 
informację o jakie środki tu chodzi. Ponadto informuje, że z tego co wie to większość gmin 
tworzy fundusz sołecki, nawet sąsiednie gminy. 
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Zabierając głos Pan Aleksander Sołtys informuje, że Maciejowa np. gdy otrzymała 16 tyś. zł 
to środki te przeznaczała na szkołę. 

Pan Marek Stanisz informuje, że Roztoka Wielka środki jakie otrzymywała to było ponad 
9 tyś . zł i środki te były dołączane do inwestycji jaka była realizowana na terenie wsi. 

Pan Władysław Wotus informuje, że była to kwota 4.800 i ciągle był koncert życzeń bo każdy 
chciał co innego. 

Zabierając głos Pan Wójt informuje, że na organizowanych zebraniach wiejskich również 
dochodziło do konfliktów między mieszkańcami. 

Pan Roman Banach również uważa, że nie należy wyodrębniać funduszu dla każdej wsi, 
ponieważ pamięta czas jak było robione w Kotowie oświetlenie a dla wsi była to kwota 8 tyś . 

zł. 

Zabierając głos Pani Maria Stopka prosi i namawia aby spróbować utworzyć taki fundusz, 
informuje, że dla najmniejszej gminy jest to kwota 10 tyś zł. 

Zabierając głos Pan Jan Szczecina informuje, że na różnych spotkaniach sołtysów 
walczyliśmy aby te środki pochodziły z budżetu Państwa. 

Pan Marek Stanisz uważa, że gdy wszystko będziemy tak rozdrabniać to nic z tego nie 
wyjdzie i nie będziemy mieć żadnego pożytku . 

Pan Skarba Krzysztof uważa, że w naszej sytuacji wszyscy mamy rację, ale czeka nas 
kanalizacja, budowa budynku wielofunkcyjnego, może na przyszły rok coś zrozumiemy i 
zm1emmy. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie powyższą uchwałę i pyta, kto jest 
za wyodrębnieniem funduszu. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 2 głosy za, 1 wstrzymujący się od głosu oraz 11 
przeciw podjęła uchwałę Nr XIX/118/16. 

- przystąpienia do częściowej zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt Gminy. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za podjęła uchwałę Nr XIX/119/16. 

- przystąpienia do sporządzenia częściowej zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Łabowa w obrębie sołectwa Roztoka Wielka, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt Gminy informując, że chodzi o 
tereny położone w Roztoce Wielkiej z przeznaczeniem pod budowę stadniny dla koni. 

Pani Maria Stopka pyta sołtysa wsi Roztoka Wielka co na to mieszkańcy, czy im to nie będzie 

przeszkadzało . 
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Pan Marek Stanisz zabierając głos w tej sprawie informuje, że są to 3 gospodarstwa i 
mieszkańcy na to nie mają wpływu, ponadto część mieszkańców się cieszy, że może ruszy u 
nas agroturystyka. 

Pan Przewodniczący uważa, że jeśli tam coś takiego powstanie to będzie to coś pięknego . 

5.Informacja Wójta o pracy miedzy sesjami. 

Pan Wójt informuje, że odbyły się cztery spotkania w sprawie planów rewitalizacji, na 
których zgłoszone zostały zadania, które chcielibyśmy zrobić i są to prawdziwe boiska 
sportowe przy szkołach i place zabaw dla dzieci, budowa budynku wielofunkcyjnego w 
Nowej Wsi, oraz zagospodarowanie parku koło TUKANA w Łabowej. 

O środki na dalszą kanalizację będziemy się starać z zewnątrz. Przygotowujemy się do 
zadania 500 +,wnioski od zainteresowanych będą zbierane tu na tej sali a płatności będziemy 

chcieli wypłacać w maju. Zamierzamy też wydłużyć godziny przyjmowania wniosków. W 
okresie wiosennym sesje Rady Gminy chcemy organizować w szkołach, by Państwo radni 
mieli możliwość poznać szkoły. 

6.Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Maria Stopka informuje, że mieszkańcy gminy nie są zadowoleni ze sposobu odbioru 
odpadów komunalnych z terenu naszej gminy i prosi aby to przemyśleć. 

Pani Grażyna Sekuła pyta konkretnie z czego są niezadowoleni . 

Pani Maria Stopka wyjaśnia, że mieszkańcom chodzi konkretnie o to co znaczy 1 pojemnik na 
osobę. 

Pan Wójt prosi aby wszystkie uwagi i propozycje odnośnie odbioru odpadów komunalnych 
zgłaszać abyśmy mogli się wspólnie zastanowić jak problem rozwiązać. 

7.Dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Krzysztof Stopka w imieniu mieszkańców osiedla w Nowej Wsi prosi o założenie lampy 
przy drodze w kierunku Pana Biskup. 

Pan Wójt informuje, że sprawdzimy czy technicznie jest to możliwe. 

Pan Gawęcki Jan w imieniu mieszkańców prosi o utwardzenie miejsca gdzie mógłby autobus 
szkolny oczekiwać. 

Pan Józef Ormanty prosi o posprzątanie śmieci z przystanku w Czaczowie. 

Pani Agata Sarata prosi o przecięcie krzaków wzdłuż drogi. 

Pani Edyta Mirek zgłasza do wykonania most i barierki , które są w stanie krytycznym . 

Pan Roman Banach zgłasza, że w Kotowie jedna lampa nie świeci się już pół roku, w stronę 
Kotowa ale na terenie Łabowej przy drodze jest bardzo dużo śmieci . Koło szkoły w Kotowie 
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jest stara ubikacja i może by ją usunąć. 

Pan Józef Gromala zgłasza, że w Krzyżówce nowe lampy się nie świecą. 

Pan Kazimierz Hasior zgłasza aby zgłosić do Telekomunikacji aby z linii telefonicznej usunąć 
gałęzie . 

Pan Krzysztof Skraba zapoznaje z treścią pisma Kierownika Biura Powiatowego Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Nowym Sączu jakie zostało przesłane do tut. 
Urzędu Gminy dla sołtysów z okazji Dnia Sołtysa. 

Ad.6 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem dziennego porządku obrad XIX sesji Rady Gminy 
Przewodniczący Pan Krzysztof Skraba podziękował za udział i zamknął o godz. 14.30 obrady 
sesji Rady Gminy Łabowa. 

Protokołowała: B. Kroczek 
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